
SVARTSKOGENS         PROTOKOLL 

SAMFÄLLIGHETSFÖRENING       2019-02-19 

 

 

 

Årsmöte Svartskogens samfällighetsförening 

 
Tid:  

19 februari kl. 19:00 

 

Plats: 

Svartbäcksskolans matsal 

 

Närvarande: 

17 hushåll representerade. Tack för god uppslutning. 

 

Agenda: 

 

 

1. Val av ordförande för årsstämman 

Eva Simmala valdes till ordförande för årsstämman 

      

      2.   Val av sekreterare för stämma 

            Pernilla Lévai Vangenmo valdes till sekreterare på årsstämman 

 

      3.   Val av två justeringsmän 

            Tom Lif och Gabriella Kantor valdes till justeringsmän för årsstämman 

 

      4.   Styrelsens och revisorernas berättelser 

Årsberättelsen för år 2018 redovisades av ordförande Maria Holmberg Forslund. 

Vår kassör Jesper Svensson förkunnar att räkenskaperna från år 2018 ser bra ut. 

 

       5.   Ansvarsfrihet för styrelsen  

             Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna året. 

 

       6.   Framställningar från styrelsen eller motioner från medlemmarna. 

 

            En motion från medlemmarna har inkommit. 

 

1. Inköp av hjärtstartare till samfälligheten. 

Stämman diskuterar och tar beslut att det skulle vara svårt att hitta en bra  

plats att placera en hjärtstartare på. 

Däremot ska vi kolla upp om det finns en HLR-utbildning till våren där de medlemmar 

som vill kan medverka. 

 

           Ett förslag har också inkommit från medlemmar om att flytta sandbehållaren från  

           stora gårdens vändplan. 

           Styrelsen ska undersöka om exempelvis Samfälligheten ovanför oss (som delar den med              

           oss) kan ha den någonstans på deras område, eller om det är möjligt att ha den på någon 

           av våra parkeringar. 

 



            Framställan från styrelsen.  

 

Fråga om att sluta leverera och betala för kabel-TV via Com Hem. 

 

Detta är en återkoppling kring fråga från årsstämman 2018. 

Styrelsen redogjorde för om föreningen kan sluta leverera och betala för kabel-tv 

via Com Hem. 

Stämman röstade för att säga upp avtalet med Com Hem. Mer information kommer att 

skickas ut till medlemmarna separat. 

               

       7.   Ersättning till styrelsen 

             Kvarstår oförändrad. Lika som förra året         

 

       8.    Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd  

              Kassören redovisar ekonomin och förklarar budgeten för år 2019.  

              Samfällighetsavgifterna för 2019 och budgeten godkändes av årsstämman. 

        

        9.   Val av styrelse och styrelseordförande 

              Maria Holmberg Forslund, ordförande, 1 år kvar 

              Jesper Svensson, ledamot (kassör) valdes in på nytt på 2 år 

              Pernilla Lévai Vangenmo, ledamot (sekreterare) valdes in på nytt på 2 år  

              Susanne Wedberg, valdes till suppleant för 1 år 

              Lotta Rosenlund, valdes till ny suppleant för 1 år 

 

        10.  Val av bokföringskontrollant 

               Mikael Wedberg valdes som kontrollant på 1 år    

 

        11.  Fråga om val och valberedning 

               Årsstämman beslutade att styrelsen fortsätter som valberedning 

 

        12.  Övriga frågor 

 

               Hur har det gått med bilarna som stod parkerade på gästparkeringen på stora  

               gården? 

               Tallen på stora gården ska tas ner på vårstäddagen. 

               Även en tall vid lilla gårdens gästparkering har tagit skada i stormen 

               Alfrida, och även den planeras att tas ner, alternativt gallras.                

                

 

        13.  Meddelande om plats där stämmoprotokollet hålls tillgängligt 

               Stämmoprotokollet hålls tillgängligt hos sekreteraren i hus 17 

 

 

Vid protokollet 

 

Pernilla Lévai Vangenmo 

 

Justerat 

Tom Lif                                                                       Gabriella Kantor      
 
 


